

**NATO**

**OTAN**

**PRESS AND MEDIA  
SERVICE**

**SERVICE DE PRESSE  
ET DES MEDIAS**

**NATO/OTAN, 1110 BRUSSELS/BRUXELLES • TEL. : 707 41 11  
TELEFAX/TELECOPIEURS : 707 50 57 - 707 50 58**

**PRESS RELEASE (98)37**

**31 March 1998**

**NATO SECRETARY GENERAL TO VISIT BULGARIA**

The Secretary General of NATO, Dr. Javier Solana, will visit Bulgaria on Thursday and Friday, 2-3 April 1998. He will meet the President, Mr. Peter Stoyanov; the Prime Minister, Mr. Ivan Kostov; the Speaker of Parliament, Mr. Yordan Sokolov; the Foreign Minister, Mrs. Nadezhda Mihailova; the Defence Minister, Mr. Gueorgui Ananiev; and the Parliamentary Committees for Foreign and Integration Policy and National Security.

**MEDIA ADVISORY**  
**(not for publication)**

Thursday, 2 April	-	PM	Arrival in Sofia.
Friday, 3 April	-	8:50	Boyana residence. Press conference.
		AM	Leave Sofia.

The Secretary General's schedule is subject to change. For further information, please contact the NATO Press and Media Service in Brussels, tel: +32 2 707 50 41, fax: +32 2 707 50 57.

*NATO information is also available on Internet: <http://www.nato.int>  
Further information can be requested by e-mail: [natodoc@hq.nato.int](mailto:natodoc@hq.nato.int)*

**COMMUNIQUE DE PRESSE(98)37**

**31 mars 1998**

**VISITE DU SECRETAIRE GENERAL DE L'OTAN EN BULGARIE**

Le Secrétaire général de l'OTAN, M. Javier Solana, se rendra en Bulgarie les jeudi et vendredi 2 et 3 avril 1998. Il rencontrera le Président, M. Peter Stoyanov, le Premier ministre, M. Ivan Kostov, le Président du Parlement, M. Yordan Sokolov, le Ministre des Affaires étrangères, Mme Nadezhda Mihalova, le Ministre de la Défense, M. Gueorgui Ananiev ainsi que les commissions parlementaires de Politique étrangère, de Politique d'intégration ainsi que de Sécurité nationale.

**NOTE AUX MEDIAS**  
**(hors publication)**

<u>Jeudi 2 avril</u>	-	Après-midi	Arrivée à Sofia
<u>Vendredi 3 avril</u>	-	08h50	Résidence Boyana. Conférence de presse
	-	Matin	Départ de Sofia

Le programme de la visite du Secrétaire général est sujet à modification. Pour de plus amples renseignements, prière de s'adresser au Service de la presse et des médias de l'OTAN à Bruxelles, téléphone : +32 2 707 50 41, télécopieur : +32 2 707 50 57.

*Les informations sur l'OTAN sont également disponibles sur le réseau Internet :  
<http://www.nato.int>*

*Vous pouvez nous contacter par courrier électronique à l'adresse : [natodoc@hq.nato.int](mailto:natodoc@hq.nato.int).*